

Power of Attorney Form

نموذج التوكيل

Dear shareholders,

Greetings

السادة المساهمين الكرام

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

وبعد،

The Proxy Form is not available as the Ordinary General Assembly meeting will be conducted by means of modern technology to ensure the safety of shareholders and to support the preventive and precautionary efforts and measures by the health authorities to address the emerging Corona Virus (COVID-19)

Only shareholders registered in the Tadawulaty (<http://www.tadawulaty.com>) can electronically vote the agenda items of the Ordinary General Assembly Meeting.

Registration in the Tadawulaty is available to all shareholders.

For more information, please contact Shareholders Affairs during the working timing on 920004192/011-4167900, Fax no. 011-4167909 EXT 106, or through email: ir@alkathiriholding.com

Please accept the most salutations and appreciation,

نموذج التوكيل غير متاح حيث سيتم الاكتفاء بعقد الجمعية العامة العادية عبر وسائل التقنية الحديثة؛ وذلك حرصاً على سلامة المتعاملين في السوق المالية ودعماً للجهود والإجراءات الوقائية والاحترازية من قبل الجهات الصحية المختصة وذات العلاقة للتصدي لفايروس كورونا (COVID-19)

ويحق فقط للمساهمين المسجلين في خدمة تداولاتي www.tadawulaty.com.sa التصويت إلكترونياً على بنود جدول أعمال اجتماع الجمعية العامة العادية.

علماً بأن التسجيل في خدمة تداولاتي والتصويت متاح لجميع المساهمين

ولمزيد من المعلومات يمكن التواصل مع إدارة علاقات المساهمين على رقم الهاتف (0114167900 أو الرقم الموحد 920004192 تحويلة رقم 104 – فاكس 0114167909

تحويلة رقم 106) – أو على البريد الإلكتروني

ir@alkathiriholding.com

وتقبلوا وافر التحية والتقدير،